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取消网上交易执行通知 

 
致   招银国际证券有限公司  招银国际期货有限公司 

 

本人现要求招银国际在本人网上户口所执行交易指示后，不需要向本人提供交易

执行通知。本人已阅读及理解以下的风险声明，并确认这是以本人理解的语言版本

所提供，本人已被邀请阅读该等条款，提出问题及征求独立意见如本人有此意愿。 

 

网上交易风险披露声明 

 

尽管此风险披露声明并未披露与网上交易有关的所有风险，但当中存在受黑客攻

击和安全风险。接收由招银国际发出的交易执行通知可以确保所有交易均获得授权，

并且不容许未经授权进入和/或网上交易户口的安全漏洞，从而减少或降低受黑客攻

击的风险。 

 

请将已填妥的表格传真至以下传真号码或电邮至以下电邮地址。阁 下亦可将邮寄

至以下地址并注明营运部收启。 

 

电邮: cob@cmbi.com.hk 

传真号码: 3900 0800 

地址: 香港中環花園道 3號冠君大廈 45 樓 

 

 

 

 

客户签署: __________________ 

 

客户姓名: __________________ 

 

日期: ______________________ 
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Cancel Internet Trade Execution Notification Form 
 

To  CMB International Securities Limited  CMB International Futures Limited 

 

I do not require CMBI to provide me with trade execution notification following the 

execution of my trade instructions by CMBI.  I further confirm and acknowledge that I 

have read and understand the risk disclosure statement contained below and that this was 

provided to me in a language that I understand and was invited to read, ask question and 

take independent advice if I wish. 

 

Internet Trading Risks Disclosure Statement 

 

While this risk disclosure statement does not disclose all of the risks associated with 

internet trading, there are hacking and cybersecurity risks associated with internet trading. 

Receiving trade execution notifications from CMBI can help reduce or mitigate hacking 

risks by ensuring all trade orders are authorized and that there is no unauthorized access 

and/ or security breach to the internet trading accounts. 

 

Please fax or email the completed forms to the fax no. or e-mail address below. You 

can also mail to Operations Department at the address below.  

 

Email: cob@cmbi.com.hk 

Fax no.: 3900 0800 

Address: 45/F., Champion Tower, 3 Garden Road, Central, Hong Kong 

 

 

Signature: _______________ 

 

Name: __________________ 

 

Date: ___________________ 


